
Urząd Miasta i Gminy Górzno

wpłynęło Nr
Górzno, 23 sierpnia 2024 r.

Mateusz Magalski
radny Rady Miasta i Gminy Górzno

Sz. P.
Jacek Ruciński
Burmistrz Miasta i Gminy Górzno

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

zwracam się do Pana w sprawie dotyczącej zarówno mieszkańców miasta i gminy, jak 

i wszystkich przejeżdżających ul. 11 listopada.

Stan faktyczny

Ulica 11 listopada została niedawno pięknie wyremontowana, a nowa nawierzchnia zachęca 

wręcz do jej użytkowania. Jest to ulica dwukierunkowa. Niestety, zazwyczaj jest ona trudno 

przejezdna z powodu aut zajmujących jeden pas ruchu na znacznej długości, szczególnie w okolicy 

wzniesienia. Taka sytuacja, nawet przy ograniczeniu prędkości w terenie zabudowanym, stanowi 

zagrożenie dla bezpieczeństwa użytkowników ruchu i spore utrudnienie komunikacyjne. Ponadto 

wspomniane auta zajmujące pas ruchu nie stoją na miejscach przeznaczonych do parkowania, 

a mimo to ich właściciele jak mniemam nie są upominani przez policję. Dla porównania 

analogiczne zatrzymanie pojazdu na Rynku (ulica równoległa względem 11 listopada) w miejscu 

nieprzeznaczonym do parkowania skutkuje co najmniej wezwaniem na komisariat lub wręcz 

mandatem. Jest to sytuacja z gruntu niesprawiedliwa społecznie, a występująca niezależnie od tego 

czy jest dzień powszedni, czy świąteczny.

Pytania

W związku z powyżej zarysowanym stanem faktycznym uprzejmie proszę o odpowiedź 

jakie rozwiązania tego problemu proponuje Urząd Miasta i Gminy? Ponieważ jest to sytuacja 

długotrwała, notoryczna, być może zostały już podjete jakieś kroki. Ile czasu potrzeba na 

uregulowanie istniejącego stanu rzeczy, tj. poprawę bezpieczeństwa przejazdu i komfortu 

użytkowania ul. 11 listopada?

Z wyrazami szacunku,

Mateusz Magalsi


